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Az első m eg jegyzésé re  szeretnék reagálni am ikor  a Várpalota i  Napokon az 
mondta ,  hogy nem voltam hajlandó kimenni,  mert  Ino tán  nem akarok ott  lenni 
Nem ta r tozom  senkinek sem beszámolási  kö te leze t t ségge l .  Ezek utái 
ragaszkodom  ahhoz,  hogy ne a k ioszto tt  m egh ívóbó l  tudjam meg, hogy neken 
hova kell mennem beszámolás i  köte leze t tségge l .

S a j t o s  János:
A részönkorm ányzat i  ülésen hoztunk egy olyan ha tá roza to t ,  hogy t. 

kö l t ségve tés  időszakában  a polgármester  úr je lö l  meg egy-ké t  dátumot.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
M egfogom tenni,  a költ ségvetés i  rendele t rő l  Inota  lakosságát  tá jékoztatni  

fogom.

S a j t o s  János:
Két héttel a fórum e lő tt  megkértem' a j eg y ző  ura t  és a Tul ipánt ura t ,  hogy 

január tó l  ok tóbe r ig  a városüzemel te tés i  kö l t s ég rő l  a k imuta tás t  készítsék el 
nekem, ar ra  vo n a tk o zó an ,  hogy melyik hónapban ,  mennyi összeget mire 
használtunk fel. A Tul ipán t  úr csak h i tege te t t  bennünket .  December 7-én volt a 
fa lufórum. B ejö t tem  a h ivata lba és mondtam a Tul ipánt  úrnak,  hogy az anyaggal 
együt t  ígért  k im u ta tá s t  nem kaptam meg. Majd egy füze tbe  - véleményem szerint  - 
csak "hasszámokat"  f i rkál t  fel. Az összeg melle tt  nem szerepel t  az a tényező, 
hogy a pénzt mire haszná l tuk  fel. Ezt a hivatal nem volt  haj landó elvégezni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdezem, hogy kinek van kérdése,  be je len tenivaló ja?

C s ő v á r i  János :
T isz te lt  K épv ise lő - tes tü le t !
Az Okta tás i ,  Kul tu rá l is  és Spor t  B izo t t ság  a vegyes  ügyek kere tében 

meg tá rgya l ta  Surányi Pál úr alelnök t i sz tségérő l  való lemondásának  ügyét.  Mivel 
nincs a le lnöke a b izo t t s ágnak ,  ezért  fe lo lvasnám a b izo t t s ág  javas la tá t ,  amelyhez 
kérem a K épv ise lő - te s tü le t  támogatásá t .

Az Okta tás i ,  Kul tu rá l is  és Sport  B izo t tság  az elnök kezdem ényezésé re  8 igen 
szavaza t ta l ,  1 t a r tó z k o d á s  mellett javasolja  a K épv ise lő - te s tü le tnek ,  hogy a 
b izo t tság i  elnöki m egbízásró l  tanácsnoki m egvá lasz tása  miat t  lemondott  Surányi 
Pált  ismét vá lassza  meg ale lnöknek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdezem  Surányi Pál úrtól ,  hogy ismételten  válla lja-e  az Okta tás i ,  Kulturális  

és Spor t  B izo t t ság  ale lnöki t isz tségét?

S u r á n y i  Pál:
K öszönöm  igen, továbbra  is vállalom.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Javaslom, hogy tegyük  fel szavazásra,  és vita nélkül szavazzunk.  Surányi Pál úr 

isméte lt  alelnöki t i sz t ségéve l ,  aki egyeté rt ,  kérem szavazzon!
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A Képviselő-testü le t  14 igen szavazat tal és 2 tartózkodás mellett  a kővetkező  
határoza to t  hozta:

393/1999. (XII. 16.) számú Képv ise lő- te s tü le t i  határozat:

V á rp a lo ta  Város  Önkorm ányza t i  K épv ise lö - te s tü le te  - az Okta tás i ,  Kulturá li s  és 
S p o r t  B izo t t ság  kezdem ényezésé re  - a b izo t t s ág  alelnöki megbízásról  tanácsnoki  
m e g v á la sz tá sa  miatt lem ondo t t  Surányi Pált az O k ta tás i ,  Kulturá lis  és Spor t  
B iz o t t s á g  a le lnökének ismételten  megválasz to t ta .

Hat ár i d ő :  a ha tároza t  megküldésére :  1999. decem be r  30.
Felelős:  Leszkovszki  T ibor  po lgárm este r

7.)

S o m o g y i  J. Lászlóné:
Sze re tném  tá jékoz ta tn i  a K épv ise lő - te s tü le te t ,  hogy a M agyarország i  

G y e rm e k b a rá to k  M ozga lm a  meghirde te t t  egy pá lyáza to t ,  amelyen a F o g y a ték o so k  
N ap k ö z i  O t thonából  Finta  Miklósné szociá lis  g o n d o z ó n ő  elnyerte az 1999. év 
g y e rm e k b a rá t ja  címet.

(16.25 órakor Völgyi Árpád  visszajött. Létszám: 17 fő ) .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
G ra tu lá lu n k  a gondozónőnek !

8.)

L e s z k o v s z k i  Tibor :
A S k á la -C oop  o r szág o s  pályázatán há rom  várpa lo ta i  intézmény h oz ta  el - 

Zr inyi I lona  Álta lános Iskola ,  9. sz. Álta lános Iskola  és a Kölyökvár  Óvoda  - az 
első helyet nyert. Az 50-50  ezer for in tos  d íjaka t,  amely uta lványt vagy vásárlási  
u ta lvány t  a Gála á ruháznál akar ják átadni.

9.)

Dr. S z a b ó  Gyula:
G on d o lo m ,  hogy a K épv ise lő - tes tü le t  va lamennyi tagjai  megkapták  az O rszágos  

M e n tő s z o lg á l a t  V eszprém  Megyei igazga tó jának  a levelét .  Szom baton  11.30 
ó r a k o r  a Jó Szerencsé t  M űvelődés i  K özpon tban  kerül sor  a de f ib r i l á to r -m üsze r  
ü nnepé lyes  á tadására .
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10.)

Dr. B a r i c z a Sarolta:
Annak idején,  amikor a Képvise lő- tes tü le t  arról  d ö n tö t t ,  hogy PLUSZ áruház 

épü ljön a 8-as út mellett ,  azt hiszem, hogy akkor  jól  d ö n tö t tü n k .  Úgy vélem, hogy 
az üzlet  je l lege,  kö rnyeze te  megfelel  annak az e lvárásnak ,  melynek szellemében 
mi annak idején dön tö t tünk .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdezem, hogy van-e  valakinek még kérdése ,  be je len tenivaló ja?

A K épv ise lő - te s tü le t  és a hivatal do lgozói  nevében,  búcsúzom  a te levízió 
nézők tő l ,  mielőtt  a nyilvános ülést  bezárnám, békés ,  bo ldog  új esz tendő t  kívánok 
mindenkinek.

16.45 óráig szüne te t  rendelek el, majd zár t  ülésse l  fo ly ta t juk  munkánkat .

k.m.f.


